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Styrgruppen för 

Ämneslärarutbildningen 

 

PROTOKOLL 

Datum 2025-02-14 

STYR 2025/591 

 

Styrgruppens protokoll  

Ledamöter 

Närvarande 

Johannes Persson, dekan, ordförande  

Sara Håkansson, prodekan, grundutbildningen HT 

Mona Holmqvist, Utbildningsvetenskap 

Kristina Juter, Matematik 

Nils Breding, studentrepresentant 

Frånvarande  

Charlotta Turner, vicedekan för grundutbildningen N 

Övriga närvarande 

Sinikka Neuhaus, utbildningschef ÄLU 

Helena Berglund, bitr. utbildningschef 

Lars Andersson, utbildningschef K 

Jonas Sundin, ekonomichef HT 

Ellen Giljam, administratör, sekreterare 

1 Val av justeringsperson 

Kristina Juter utses att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll  
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2 Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställs. 

3 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från Styrgruppsmötet 9 december läggs till handlingarna.  

4 Val av ledamöter till Programrådet 

Styrgruppen beslutade om ledamöter till Programrådet enligt bifogat 

underlag. 

 

På Programrådets senaste möte beslutades det om en arbetsgrupp för 

ny struktur inom ämneslärarutbildningen. Styrgruppen såg fördelar 

med att även bjuda in kognitionsvetenskap till det första mötet.  

5 Diskussion Honets utredning / arbetet med remissvaret 

Arbetsgruppen som arbetar med remissvaret består av Sinikka 

Neuhaus, Tim Ekberg, Åsa Ekberg, Elisabeth Pupp, Agnets Gulz och 

Lars Andersson.  

 

Remissvaret kommer inte att vara på detaljnivå utan fokusera på de 

stora frågorna som betygskravet C i svenska samt formuleringarna 

kring urval och antagning. Sista svarsdag är 27 mars. 

6 Konsekvensutredningen av förordning om nationellt 

professionsprogram för rektorer, lärare och förskollärare 

Professionsprogrammet ska rullas ut i höst. Meriteringsnivåerna blir 4 

istället för 3 och nu inväntar man ett fastställt professionsprogram. 

7 Ämneslärarutbildningarnas retention och attraktivitet 

Diskussion kring utbildningens produktion och att det ser ut att vara 

stora skillnader i produktion mellan 2023 och 2024. Det behöver redas 

ut om siffrorna baseras på antal platser eller antal antagna studenter.  

8 Information från ledamöterna 

K: inget att notera 



Sida 3 av 4 

 

 

N: Arbetar med strukturer inom utbildningen samt ett Erasmus-projekt 

där studenter åker till Trondheim.  

HT: Arbetsgrupp som utreder AHUs verksamhet och ett utökat 

samarbete med Enheten för undervisningsstöd där man vill knyta 

forskning till enheterna. Arbetat delredovisas till sommaren och ett 

förslag ska presenteras innan årsskiftet.  

Utbildningsvetenskap: Ansökan om Erasmus-medel tillsammans 

med Rachel Forsyth, planerar VR-ansökan tillsammans med de andra 

professorerna i didaktik samt forskarskola inom matematikdidaktik 

tillsammans med andra lärosäten.  

9 Övrigt 

Ytterligare två punkter tillkom: 

Satsning på speciallärarprogram lyftes. Det behövs mer underlag i 

form av statistik men även en inventering av legitimerad personal för 

att kunna gå vidare med en ansökan. Man skulle kunna börja med att 

stämma av med ledamöter i programrådet.  

Mona skriver fram ett PM om behov och förutsättningar som 

styrgruppen kan ta ställning till.  

 

Planen är att skicka en ansökan under 2025  

 

KPU 60: Diskussion om lägesrapport för KPU 60 och det vore klokt 

att vänta med att sjösätta till 2027, så att konsekvenserna från 

utredningen av lärarutbildningen landat. Det är oklart om en ansökan 

även skulle innebära höjt anslag eller om satsningen ska göras inom 

befintliga ramar.  

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Ellen Giljam 
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Justeras   Ordförande 

Kristina Juter Johannes Persson 
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